

INVITATION

Opening of the Brussels Office of the Cologne Institute for Economic Research (IW Köln)

The Cologne Institute for Economic Research is the leading private economic research institute in Germany. Working for nearly 65 years at the intersection of business, politics and society, we promote entrepreneurship, competition and open markets.

Aiming now to represent these values at the European level, we have decided to become more active and visible in Brussels by establishing permanent representation in the European capital.

Our goal is to enhance the European economy's future viability. Times of crisis lend themselves to questioning old beliefs and convictions and asking new questions – such as "What are the strengths and weaknesses of our common economic order?", "What factors will determine our future?", "How can the European economy remain competitive in a changing global setting?". Guided by the principle of prosperity for all Europeans, we aim to provide scientifically sound answers to these questions.

Our forward thinking scientists are valued as advisors and experts by policymakers, business and the media. Their research is made all the more inspiring through advocacy and communication. Successful economic policies are founded on scientific research. It is our mission and our passion to provide this foundation.

We are looking forward to welcoming you to our opening event and to working together with you in the future.



Prof. Dr. Michael Hüther
Director of the Cologne
Institute for Economic Research

Sandra Parthie
Head of Brussels Office

PROGRAMME

The Minister for Federal and European Affairs of the State of Hessen Lucia Puttrich and the Cologne Institute for Economic Research have pleasure in inviting you to the opening of the Brussels Liaison Office of the Cologne Institute for Economic Research.

6:30 pm Registration

7:00 pm [Welcome addresses](#)

Mark Weinmeister
Secretary of State for European Affairs
of the State of Hessen

Prof. Dr. Michael Hüther
Director of the Cologne Institute for Economic Research

Keynote

Günther H. Oettinger
EU Commissioner for Digital Economy and Society

Interview

Dr. Stefan Leifert
ZDF

will interview

Prof. Dr. Michael Hüther
Director of the Cologne Institute for Economic Research

The discussion will be followed by a reception.
Simultaneous translation into English/German.

Please be advised that photographs will be taken at the event for use on the websites of the Cologne Institute for Economic Research, in social media, in the press, in marketing materials and other publications. By attending this event, you consent to the Cologne Institute for Economic Research photographing you and using your image and likeness.



EINLADUNG

Eröffnung des Brüsseler Verbindungsbüros

Mittwoch, 1. Juli 2015 – 18:30 Uhr
Vertretung des Landes Hessen
bei der Europäischen Union
21, Rue Montoyer, 1000 Brüssel

INVITATION

Opening of the Brussels Liaison Office

Wednesday, 1 July 2015 – 6.30 pm
Representation of the State of Hessen
to the European Union
21, Rue Montoyer – 1000 Brussels

EINLADUNG zur

Eröffnung des Verbindungsbüros Brüssel des Instituts der deutschen Wirtschaft Köln e.V. (IW Köln)

Das Institut der deutschen Wirtschaft Köln ist das private Wirtschaftsforschungsinstitut in Deutschland. Seit fast 65 Jahren steht das Institut an der Schnittstelle von Wirtschaft, Politik und Gesellschaft und wirbt für eine soziale Marktwirtschaft auf der Basis von Wettbewerb und offenen Märkten.

Diese Werte wollen wir nun auch auf europäischer Ebene vertreten. Daher haben wir uns entschieden, die Sichtbarkeit und die Aktivitäten des Instituts zu stärken und eine permanente Vertretung in der europäischen Hauptstadt aufzubauen.

Wir verfolgen das klare Ziel, die Zukunftsfähigkeit der europäischen Wirtschaft zu stärken. Krisenzeiten sollten dafür genutzt werden, sich grundlegende Fragen zu stellen – „Was sind die Stärken und Schwächen unserer gemeinsamen Wirtschaftsordnung?“, „Welche Faktoren bestimmen unsere Zukunft?“, „Wie bleibt die europäische Wirtschaft im globalen Wandel wettbewerbsfähig?“. Am Gemeinwohl aller Europäer interessiert, wollen wir zu diesen Fragen wissenschaftlich fundierte Antworten finden.

Unsere Wissenschaftlerinnen und Wissenschaftler betreiben zukunftsgerichtete Forschung und werden als Ratgeber und Sachverständige geschätzt. Sie inspirieren durch Forschung und Kommunikation. Politische Strategien für wirtschaftlichen Erfolg brauchen wissenschaftliche Fundierung. Diese zu schaffen haben wir uns zur Aufgabe und Passion gemacht.

Wir freuen uns auf Ihr Erscheinen zur Eröffnung der Repräsentanz und auf eine zukünftige Zusammenarbeit.



Prof. Dr. Michael Hüther
Direktor des Instituts
der deutschen Wirtschaft Köln

Sandra Parthie
Leiterin des Brüsseler Büros

PROGRAMM

Die Hessische Ministerin für Bundes- und Europaangelegenheiten Lucia Puttrich und das Institut der deutschen Wirtschaft Köln e.V. laden ein zur Eröffnung des Brüsseler Büros des Instituts der deutschen Wirtschaft Köln e.V.

18:30 Uhr Einlass

19:00 Uhr **Begrüßung**

Mark Weinmeister
Hessischer Staatssekretär für Europaangelegenheiten

Prof. Dr. Michael Hüther
Direktor des Instituts der deutschen Wirtschaft Köln e.V.

Keynote

Günther H. Oettinger
EU-Kommissar für Digitale Wirtschaft und Gesellschaft

Interview

Dr. Stefan Leifert
ZDF

im Gespräch mit
Prof. Dr. Michael Hüther
Direktor des Instituts der deutschen Wirtschaft Köln e.V.

Im Anschluss bitten wir zu einem Empfang.
Simultanverdolmetschung Deutsch/Englisch

Die Veranstaltung wird ganz oder teilweise mit Bild und Ton aufgezeichnet. Mit Ihrer Teilnahme erklären Sie Ihr Einverständnis, dass das Bild- und Tonmaterial für Dokumentationszwecke sowie im Rahmen der Presse- und Öffentlichkeitsarbeit des Veranstalters eingesetzt werden darf.

ANMELDUNG

Bitte registrieren Sie sich unter www.iwkoeln.de/brusselsoffice bis Montag, 29. Juni 2015. Sie erhalten eine Bestätigung per E-Mail.

BEI RÜCKFRAGEN

Institut der deutschen Wirtschaft Köln
Verbindungsbüro Brüssel
Markus Mill
Rue du Commerce · Handelsstraat 31
B-1000 Brussels
Telefon: +32 25130656
mill@iwkoeln.de

REGISTRATION

Please register via our website:
www.iwkoeln.de/brusselsoffice
by Monday, 29 June 2015.
You will receive a confirmation by e-mail.

CONTACT

Cologne Institute for Economic Research
Brussels Liaison Office
Markus Mill
Rue du Commerce · Handelsstraat 31
B-1000 Brussels
phone: +32 25130656
mill@iwkoeln.de